
Konstituerende bestyrelsesmøde 
2. maj 2022 

 

Tilstede: Poul, Kirsten, Anette, Maja og Martin 

Fravær: Bente, Anders 

 

Velkommen til nye medlemmer i bestyrelsen:  

Maja 

 

Valg af næstformand: 

Martin er valgt 

 

Generalforsamling opfølgning: 

Saltning i området var den seneste sæson meget mangelfuld, og Poul vil kigge på muligheden for at finde 

en ny udbyder. 

Cykelstiprojekt: intet nyt modtaget fra kommunen – vi sender forespørgsel om status!? 

Grønt udvalg/Legeplads udvalg: 

Vi har mødtes én gang siden generalforsamlingen, og vi er stadig i undersøgelsesfasen omkring hvad vi 

gerne vil. Der bliver kigget på priser til fx en klatrevæg og buske/planter til forskønnelse på legepladsen. 

Budgettet som vedtaget på generalforsamlingen er 35.000.-, men skal også kunne dække uforudsete 

udgifter for resten af året. Udvalgene mødes igen for at aftale nærmere. 

Festudvalg: 

Udvalget har på FB forhørt sig om mulige datoer for afholdelse af et arrangement – bestyrelsen afventer en 

tilbagemelding fra udvalget om foretrukken dato, detaljer for dagen, samt forventet budget.  

Biodiversitets bede: 

Vi følger op på projekt biobede for at høre hvad status er på disse. 

 

Arbejdsdag: 

17. september 2022 kl. 10.00-14.00 

 

Næste møde:  

29.-8.-22 kl. 19.30 hos Poul 


